



Dear Parents and Guardians,

We hope this message finds you well. Please find below important information regarding the upcoming second semester final exams and school schedules for all grade levels:

Grades 5–10: Final Exam Information

- Final exams will begin on **Sunday**, **May 18, 2025**.
- All students must arrive at school by 7:45 a.m.
- Students are required to **wear the complete school uniform** during the exam period no exceptions.
- Exams will be conducted from 8:00 a.m. to 10:30 a.m.
- Students are not permitted to leave the exam hall before 10:15 a.m.
- Please ensure your child brings all necessary stationery (e.g., pencils, erasers, etc.) as sharing or borrowing is not allowed.
- Students will not receive assistance from proctors or teachers during the exams. This policy is in place to encourage independent test-taking skills and to help prepare students for future external standardized examinations, where such support is not permitted.
- Make-up exams will not be allowed without a doctor's note clearly stating a valid medical emergency.

Additional Exam Conduct Rules:

- Talking out loud is strictly prohibited. Students must raise their hand quietly if they need assistance.
- Students are not allowed to stand up or walk around during the exam without permission.
- Restroom breaks are not permitted before submitting completed exams.

Grades 1–4: Class Schedule

- Regular classes will continue from 8:00 a.m. to 12:30 p.m..
- All students must leave the school premises by 12:45 p.m.

Additional Notes

- School Buses will depart daily at 12:30 p.m. during the exam period.
- Summer Break will begin on May 30, 2025.
- A Fun Day is scheduled for Grades 5–10 on May 29th to celebrate the end of the academic year, more information will be sent out about it soon.

We wish all our students the very best on their final exams and hope everyone enjoys a safe and restful summer break.

Warm regards, Baccalaureate Schools



محارس البكالوريا BACCALAUREATE SCHOOLS

عزيزي أولياء الأمور وأولياء الأمور،

نأمل أن تصلكم هذه الرسالة وأنتم بخير.

يرجى الاطلاع أدناه على المعلومات الهامة المتعلقة بامتحانات نهاية الفصل الدراسي الثاني والجداول الدراسية لجميع الصفوف الدراسية:

الصفوف من الخامس إلى العاشر: معلومات عن الامتحانات النهائية

- ستبدأ الامتحانات النهائية يوم الأحد، الموافق 18 مايو 2025.
- يجب على جميع الطلاب الوصول إلى المدرسة في موعد أقصاه الساعة 7:45 صباحًا.
- ضرورة التزام الطلاب بارتداء الزي المدرسي الكّامل خلال فترة الامتحانات بدون استثناءات.
 - ستُجرى الامتحانات من الساعة 8:00 صباحًا وحتى الساعة 10:30 صباحًا.
 - لا يُسمح للطلاب بمغادرة قاعة الامتحان قبل الساعة 10:15 صباحًا.
- يرجى التأكد من أن الطالب يحضر معه جميع القرطاسية اللازمة (مثل الأقلام، الممحاة، وغيرها) حيث لا يُسمح بالمشاركة أو الاستعارة.
- لن يتلقى الطّلاب أي مساعدة من المراقبين أو المعلمين أثناء الامتحانات. تم وضع هذه السياسة لتشجيع مهارات الاختبار المستقلة وإعداد الطلاب للامتحانات الموحدة الخارجية المستقبلية، التي لا يُسمح فيها بمثل هذا الدعم.
 - لن يُسمح بإجراء اختبارات بديلة إلا بتقرير طبى يوضح وجود حالة طبية طارئة حقيقية.

قواعد إضافية لسلوك الطلاب أثناء الامتحانات:

- يُمنع منعًا باتًا التحدث بصوت عال. يجب على الطلاب رفع أيديهم بهدوء إذا احتاجوا إلى المساعدة.
 - لا يُسمح للطلاب بالوقوف أو التجول أثناء الامتحان دون إذن مسبق.
 - لا يُسمح بالذهاب إلى الحمام قبل تسليم ورقة الامتحان مكتملة.

الصفوف من الأول إلى الرابع: الجدول الدراسي

- ستستمر الحصص الدراسية بشكل طبيعي من الساعة 8:00 صباحًا وحتى الساعة 12:30 ظهرًا.
 - يجب أن يغادر جميع الطلاب مبنى المدرسة بحلول الساعة 12:45 ظهرًا.

ملاحظات إضافية

- ستغادر حافلات المدرسة يوميًا في الساعة 12:30 ظهرًا خلال فترة الامتحانات.
 - ستبدأ العطلة الصيفية في 30 مايو 2025.
- سيتم تنظيم "يوم مرح" للصفوف من الخامس إلى العاشر بتاريخ 29 مايو احتفالًا بنهاية العام الدراسي، وسيتم إرسال المزيد من التفاصيل لاحقًا للصفوف 5-10.

نتمنى لجميع طلابنا التوفيق في امتحاناتهم النهائية ونأمل أن يستمتع الجميع بعطلة صيفية آمنة ومريحة.

مع أطيب التحيات، مدار س البكالوريا